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About Us

ASTRA is a member of the Abdulaziz Alnasser Group.
At Astra we are devoted to producing top-notch LED products, combining innovation, 
efficiency, and sustainability in our operations. Our cutting-edge manufacturing facility, 
equipped with the latest technology, enabling us to cater to the dynamic demands of 
the modern world. With a strong commitment to environmental responsibility, we 
prioritize the use of premium materials and responsible waste disposal.
Our customer-centric approach ensures the delivery of solutions tailored specifically to 
meet our clients’ needs, with a constant focus on superior quality, outstanding service, 
and reasonable cost.

Thank you for choosing Astra, we are excited to collaborate with you and provide 
optimal solutions for your lighting product needs.

Founder Message

“As we continue to grow, our commitment to our core values remains unwavering. 
We are passionate about creating beautiful and innovative lighting solutions that 
make a positive impact on the lives of our community.”

أسترا هي إحدى شركات مجموعة عبدالعزيز الناصر.
في أسترا، نحن ملتزمون بإنتاج منتجات اضاءة عالية الجودة، حيث نجمع بين الابتكار والكفاءة 

والاستدامــــة في جميع عملياتنا.
يتميز مصنعنا الحديث بأحدث التقنيات التي تمكننا من تلبية الاحتياجات المتغيرة والمتسارعة للعالــــــــــم 
المعاصر. وبفضل التزامنا القوي بالمسؤولية البيئية، فإننا نولي أهمية قصوى لاستخدام المواد عاليــــة 

الجودة والتخلص الآمن والمسؤول من المخلفات.
كما أن نهجنا الذي يركز على العميل يضمن تقديم حلول مصممة خصيصًا لتلبية احتياجات عملائنا، مـــــع 

التركيز الدائم على الجودة الفائقة والخدمة المتميزة والتكلفة المعقولة.

نشكركم على اختياركم أسترا، ونتطلع إلى التعاون معكم وتقديم أفضل الحلول لاحتياجاتكم من منتجـات 
الإضاءة.

رسالة المؤسس

«مع استمرارنا في النمــو، يظل التزامنا بقيمنا الأساسيــة ثابتًا لا يتغيــر. نحن شغوفون بابتكار حلـــول 
إضاءة جميلة ومبتكرة تُحدث تأثيرًا إيجابيًا في حياة مجتمعنا.»
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As light passes through a prism, it is bent, or refracted, 
by the angles and plane faces of the prism and each 
wavelength of light is refracted by a slightly different 
amount.

The
Refraction of Light

عندما يمر الضوء عبر منشور زجاجي، ينكسر أو ينحرف بسبب 
الزوايا والأسطح المستوية للمنشور، ويُكسر كل طول موجي 

من الضوء بزاوية مختلفة قليلاً عن الأخرى.
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To be the preferred partner for our clients by delivering 
innovative lighting solutions through efficient 
processes and seamless collaboration

Mission
أن نكون الشريك المفضل لعملائنا من خلال تقديم حلول إضــاءة 

مبتكرة عبر عمليات عالية الكفاءة وتعاون سلس.

To be the leading LED lighting factory in Saudi Arabia 
by not only providing excellent LED products but also 
delivering comprehensive lighting solutions and 
services. We aim to exceed our clients’ expectations in 
quality, innovation, and reliability.

Vision

أن نكون المصنع الرائــــد في مجــال الإضــاءة في المملكــــــة 
العربية السعودية، ليس فقط من خلال تقديم منتجــات عاليــــــة 
الجودة، بل أيضًــا من خـلال تقديـــم حلـــول وخدماـــت إضــــاءة 
متكاملة. نسعى دائمًا لتجاوز توقعات عملائنا من حيث الجــــودة 

والابتكار والاعتمادية.



يعد مصنعنا في المدينه الصناعية في جدة واحدًا من أبرز المصانع المتخصصة في حلول الإضاءة 
المتنوعه، حيث نتميز بتقديم منتجات ذات جودة عالية وتصميمات مبتكرة تتناسب مع احتياجات 

السوق السعودي.

نحن نستخدم أحدث التقنيات مما يعزز التزامنا بتقديم إضاءة فعّالة ومستدامة. يركز المصنع على 
تلبية احتياجات المشاريع الكبرى والمباني السكنية والتجارية بكفاءة عالية مما يهدف لتعزيز 

المحتوى المحلي في إطار رؤية ٢٠٣٠

FACILITIES
MANUFACTURING

Our factory, located in the Industrial City of Jeddah, is one of the leading 
manufacturers specialized in diverse lighting solutions. We are distinguished by 
offering high-quality products and innovative designs that align with the needs 
of the Saudi market.

We utilize the latest technologies, reinforcing our commitment to providing 
efficient and sustainable lighting.
The factory focuses on meeting the demands of major projects, residential, and 
commercial buildings with high efficiency, aiming to enhance local content in 
line with Vision 2030.
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في ASTRA، يُعد البحث والتطوير جوهر ابتكارنا. يعمل فريق البحث والتطوير 
المتخصص لدينا باستمرار على استكشاف حلول إضاءة متقدمة تمزج بين 

الأداء والاستدامة وكفاءة التصميم.

At ASTRA, research and development are the core of our innovation. 
Our dedicated R&D team continuously explores advanced lighting 
solutions that blend performance, sustainability, and design 
efficiency.

Research and Development

Our Services

R & D



تستخدم مختبرات الإضاءة المتقدمة لدينا أحدث التقنيات لضمان أن كل منتج يفي بأعلى معايير 
الدقة والجودة.

يقوم جهاز القياس الضوئي Goniophotometer بقياس توزيع الضوء وشدته وأدائه بدقة استثنائية.
ومن خلال الاختبارات الدقيقة والتحليل المفصل، نحصل على بيانات موثوقة تُسهم في تطوير 

المنتجات وتضمن تقديم حلول إضاءة فعّالة.

Our advanced lighting laboratories use state of the art technology to ensure each 
product meets high standards of precision and quality. The Goniophotometer 
measures light distribution, intensity, and performance with exceptional accuracy. 
Through controlled testing and detailed analysis, we gather reliable data that shapes 
product development and guarantees effective lighting solutions.

Goniophotometer
LABS
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نحن نقدم حلول إضاءة غير قياسية وفق طلب العميل مصممة لتلبية احتياجه
فمنتجاتنا تجمع بين الأداء، والأناقة، والمرونة لتناسب أي مساحة أو غرض.

بدءًا من اختيار شدة الإضاءة ودرجة حرارة اللون المناسبة، وصولاً إلى التصميم والخامات المثالية، يتم 
الاهتمام بكل تفصيلة بعناية.

ن من بيئتك، وتعكس هويتك، وتمنحك جودة تدوم مع كل استخدام. Þاختبر إضاءة تُحس

We offer non-standard, custom lighting solutions tailored to each client’s specific needs.
Our products combine performance, elegance, and flexibility to suit any space or 
purpose.
From selecting the appropriate brightness and color temperature to choosing the ideal 
design and materials, every detail is carefully considered.
Experience lighting that enhances your environment, reflects your identity, and delivers 
lasting quality with every use.

Customizations
Products

Our Services



يقدم مصنع أسترا حلول إضاءة متنوعة 
تشمل الإضاءة الداخلية والخارجية، اضاءة 

المصانع، وإضاءة الشوارع.

كما توفر أسترا حلول إضاءة تصنع خصيصا 
لعملائنا مع التركيز على احتياجات قطاع 

الأعمال.

Our Services

Astra factory offer lighting solutions for 
indoor, outdoor, industrial lighting, 
street lighting.

Also, Astra provides customized 
lighting solutions for our clients with a 
focus on Business-to-Business needs.
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Indoor Lighting  
إضــــاءة داخليــــة

Outdoor Lighting  
إضــــاءة خارجية

  Street Lighting
إضــــاءة الشــوارع

 

Industrial & Retail
Lighting
إضــــاءة صناعية وتجارية

Decorative Lighting
إضــــاءة ديكوريــــة

Custom & Non-Standard
Lighting Solutions
حلول تصنيع إضاءة
مخصصة وغير قياسية
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Our Services

 

 

 

Street Lighting
إضــــاءة الشــوارع

Outdoor Lighting
إضــــاءة خارجية

 

Industrial & Retail
Lighting
إضــــاءة صناعية وتجارية

Decorative Lighting
إضــــاءة ديكوريــــة

Custom & Non-Standard
Lighting Solutions
حلول تصنيع إضاءة
مخصصة وغير قياسية

Indoor Lighting
إضــــاءة داخليــــة
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